
Z á p i s n i c a
z prvého zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Brezovej pod Bradlom 

dňa 23.2.2022

Prítomní: Mgr. Jaroslav Ciran - primátor mesta
Ing. Ján Michálek - prednosta MsÚ
PhDr. Božena Danková - hlavná kontrolórka

Prítomní poslanci (7):
Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Silvia Čuvalová, Jozef Ďuriš, Ing. Tomáš Malek, Mgr. Simona Nemcová, 
Ing. Juraj Nemec, Ing. Eva Zekucia

Neprítomní poslanci: Ing. Gabriela Ciranová, Daniela Hôlková, Branislav Kovačech,
JUDr. Ingrid Vrkočová

Hostia: podľa prezenčnej listiny

ROKOVANIE MsZ

1. Otvorenie, schválenie rokovacieho programu

Na úvod prvého rokovania MsZ v roku 2022 privítal primátor mesta všetkých prítomných a 
konštatoval, že MsZ je uznášaniaschopné, bolo prítomných 7 poslancov. Rokovanie MsZ sa začalo 
o 15,05 hod.
Primátor mesta oboznámil s návrhom programu, ktorý poslanci jednohlasne schválili.

Program:

1. Otvorenie, schválenie rokovacieho programu
2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
3. Pripomienky a námety obyvateľov
4. Správa o plnení uznesení MsZ
5. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2021
6. Prevody nehnuteľností
7. Správa o činnosti Mestskej polície Brezová pod Bradlom v r. 2021
8. Výročná správa Múzea Dušana Samuela Jurkoviča za rok 2021
9. Správa o činnosti Pracovnej skupiny za rok 2021
10. III. zmena rozpočtu na rok 2021 rozhodnutím primátora
11. Schválenie dotácií z rozpočtu mesta na rok 2022
12. Dodatok č. 8 k VZN č. 2/2012 o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 

dochádzky v základnej škole, o výške príspevku zákonného zástupcu dieťaťa a žiaka na 
čiastočnú úhradu nákladov na dieťa a žiaka v školách a školských zariadeniach v 
zriaďovateľskej pôsobnosti mesta a o výške príspevku na nákup potravín v školských 
jedálňach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta

13. Dodatok č. 12 k VZN č. 2/2010 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka škôl a 
školských zariadení na územ í m esta B rezová pod Bradlom

14. VZN č. 1/2022 o udržiavaní čistoty a verejného poriadku na území mesta Brezová pod 
Bradlom

15. VZN č. 2/2022 o spôsobe náhradného zásobovania vodou, náhradného odvádzania 
odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp na území mesta Brezová pod Bradlom

16. VZN č. 3/2022 , ktorým sa schvaľuje Prevádzkový a návštevný poriadok NKP Mohyly 
generála Milana Rastislava Štefánika na Bradle

 



17. Investičné akcie v roku 2022
18. Rôzne
19. Interpelácie poslancov
20. Záver

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 1/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
Primátor mesta navrhol do návrhovej komisie Ing. Ivana Bzdúška a Jozefa Ďuriša, určil 
zapisovateľku Ing. Alžbetu Karlíkovú, za overovateľov zápisnice určil Ing. Evu Zekuciu a Mgr. 
Simonu Nemcovú.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 2/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0

3. Pripomienky a námety obyvateľov
Rokovania MsZ sa zúčastnil pán Marián Sládek, zástupca vlastníkov bytov vo štvorbytovkách na 
Sídlisku Dušana Jurkoviča. Informoval sa o tom, v akom stave je stavba, ktorú realizuje MUDr. 
Mikitová. Aktuálny stav priblížila Ing. Zuščíková - začaté konanie, stavebníčka vyzvaná na 
doloženie dokladov preukazujúcich skutočnosť, na základe čoho stavbu realizuje. Stavebníčka 
požiadala dvakrát o predĺženie lehoty, druhá je do 28. februára 2022. Ing. Bzdúšek doplnil, že 
uvedené konanie bolo zverejnené na webstránke mesta aj s uvedenými dôvodmi predĺženia lehoty. 
Ing. Eva Zekucia sa vyjadrila, že žiadosti o predĺženie lehoty boli z dôvodu čerpania dovolenky, z 
dôvodu karantény a z dôvodu Čakania na potrebné vyjadrenia niektorých dotknutých orgánov.
Pán Sládek sa pýtal, či mesto odpredalo pozemok stavebníkom. Odpovedal primátor mesta, že 
pozemok je vo vlastníctve mesta a stavebník potrebuje doložiť súhlas vlastníka, aby mohol stavebné 
práce realizovať. Ing. Bzdúšek poznamenal, že by sa to malo uzavrieť po 28. februári.

4. Správa o plnení uznesení MsZ
Správu o plnení uznesení vypracovala a predložila PhDr. Božena Danková, hlavná kontrolórka. 
Poslanci k nej nemali žiadne otázky ani pripomienky a správu zobrali na vedomie.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 3/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0

5. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2021
Správu o kontrolnej činnosti za rok 2021 predložila hlavná kontrolórka v súlade s § 18f písm. e) 
zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. Poslanci ju mali k dispozícii v písomnej podobe a 
zobrali ju na vedomie.
Jozef Ďuriš mal pripomienku k riešeniu petície za zrušenie výberového konania na konateľa 
Mestských lesov, s.r.o., Brezová pod Bradlom a žiadal, aby na najbližšom MsZ hlavná kontrolórka 
informovala, či petícia spĺňala všetky náležitosti v zmysle zákona. Na otázku reagovala hlavná 
kontrolórka a konštatovala, že petícia spĺňala náležitosti petície a stratila opodstatnenosť, pretože 
bola predložená v čase, kedy už bolo výberové konanie zrealizované. Ing. Bzdúšek poznamenal, že 
výsledok prešetrenia petície bol zverejnený na webstránke mesta so záverom, že petícia spĺňala 
všetky zákonom stanovené náležitosti, avšak bola neopodstatnená.
Ing. Bzdúšek vyjadril nespokojnosť s výsledkom kontroly krátenia nenávratných finančných 
prostriedkov zo zdrojov EÚ a ŠR na projekt „Dušan S. Jurkovič -  náš architekt“ z dôvodu 
porušenia verejného obstarávania. Vyžiadal si celú dokumentáciu z verejného obstarávania. 
Primátor mesta súhlasil s návrhom hlavnej kontrolórky, že dá vyhotoviť právnu analýzu, aby sa



mesto mohlo rozhodnúť, či má zmysel íst do súdneho sporu a o výsledku bude poslancov 
informovať.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 4/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0

6. Prevody nehnuteľností
Na rokovanie MsZ boli predložené tri žiadosti fyzických osôb o kúpu pozemkov vo vlastníctve 
mesta, ktoré boli prerokované v príslušných komisiách MsZ. S jednotlivými žiadosťami oboznámil 
prednosta MsÚ. Zámery prevodov boli zverejnené v zákonom stanovenej lehote na úradnej tabuli 
a na webstránke mesta. Všetky tri návrhy poslanci schválili.

Boli prečítané návrhy a prijaté uznesenia č. 5/2022, č. 6/2022, č.7/2022 - príloha zápisnice. 
Hlasovanie: za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0

7. Správa o činnosti Mestskej polície Brezová pod Bradlom v r. 2021
Správu o činnosti mali poslanci k dispozícii v písomnej podobe. Primátor mesta informoval, že MsP 
pracovala v minulom roku iba s tromi príslušníkmi v obmedzenom režime, avšak od 1. marca 
nastúpi nový, skúsený policajt a budú môcť pracovať v plnom počte.
Poslanci nemali k predloženej správe žiadne pripomienky ani otázky na prítomných príslušníkov a 
správu zobrali na vedomie.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 8/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0

8. Výročná správa Múzea Dušana Samuela Jurkoviča za rok 2021
Múzeum Dušana Samuela Jurkoviča v Brezovej pod Bradlom (ďalej len múzeum) je v zmysle 
zákona č. 206/2009 Z. z. o múzeách a galériách a o ochrane predmetov kultúrnej hodnoty v znení 
neskorších predpisov múzejným zariadením zaevidované v evidencii múzejných zariadení pod 
registračným číslom ZMP/1/2015. Keďže zriaďovateľom je mesto, múzeum jedenkrát ročne 
predkladá zriaďovateľovi správu o svojej činnosti. Správu mali poslanci k dispozícii v písomnej 
podobe, nemali k nej žiadne pripomienky a zobrali ju na vedomie. Primátor mesta uviedol, že z 
dôvodu pandémie bola činnosť múzea obmedzená, aj napriek tomu múzeum vykázalo veľa aktivít 
a bude sa v nich pokračovať aj naďalej a múzeum má svoje opodstatnenie.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 9/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0

9. Správa o činnosti Pracovnej skupiny za rok 2021
Správa o činnosti Pracovnej skupiny (PS) bola predložená v zmysle štatútu PS. Poslanci ju mali k 
dispozícii v písomnej podobe. Primátor mesta konštatoval, že aj činnosť PS bola z dôvodu 
pandémie obmedzená. Členovia sa venovali hlavne projektom a rozvojovým aktivitám v oblasti 
cestovného ruchu. Navrhol, aby sa do budúcna dohodla spolupráca a koordinácia s Komisiou 
kultúry, vzdelávania, mládeže, športu a cestovného ruchu.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 10/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0



10. 111. zmena rozpočtu na rok 2021 rozhodnutím primátora
III. zmena rozpočtu na 2021 bola vykonaná primátorom mesta dňa 20.12.2021 na základe uznesenia 
MsZ č. 9/2019 zo dňa 23.1.2019, ktorým bol splnomocnený vykonávať zmeny rozpočtu mesta do 
výšky 10 % schváleného rozpočtu v príslušnom rozpočtovom roku.
Bežný rozpočet na rok 2021 po III. zmene je zostavený ako prebytkový, s prebytkom vo výške 355 
431 €. Kapitálový rozpočet na rok 2021 po III. zmene je zostavený ako schodkový, pričom 
vzniknutý schodok vo výške 201 130 € je krytý prebytkom hospodárenia bežného rozpočtu a 
zostatkom finančných prostriedkov z predchádzajúcich rokov. Celkový rozpočet na rok 2021 po 
III. zmene je zostavený ako prebytkový, s celkovým prebytkom vo výške 569 290 €.
Ing. Alena Jančia, vedúca oddelenia financií a majetku poslancom podrobne priblížila, v čom 
spočíva III. zmena rozpočtu, popísala najdôležitejšie zmeny v príjmoch i výdavkoch. Informovala 
poslancov aj o veľmi priaznivom predbežnom výsledku hospodárenia za rok 2021 (cca 308 tis. €). 
Informáciu o III. zmene rozpočtu na rok 2021 poslanci zobrali na vedomie.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 11/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0

11. Schválenie dotácií z rozpočtu mesta na rok 2022
Podmienky poskytovania dotácií z rozpočtu mesta upravuje VZN č. 3/2016 o podmienkach 
poskytovania dotácie z rozpočtu mesta. Žiadosti, o ktorých rozhoduje MsZ, boli prerokované v 
príslušných odborných komisiách. Poslanci o návrhoch hlasovali jednotlivo, v prípadoch kde sa 
nezhodovali návrhy komisií, poslanci využili pomocné hlasovanie.
V súlade s platným VZN boli predložené tieto žiadosti o poskytnutie dotácie:
Športový klub Bradlan, Futbalový klub Bradlan, Občianske združenie Charis, Asociácia priateľov 
Francúzska, Region Štefánik s.r.o., Osobnosti Pod Bradlom, o.z. a Motoclub FREE SPIRIT.
O návrhu dotácie pre Asociáciu priateľov Francúzska na tomto rokovaní MsZ poslanci nehlasovali.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 12/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 13/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 14/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 6 proti: 0 zdržal sa: 1

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 15/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 16/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 17/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 18/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 19/2022 - príloha zápisnice. 
Hlasovanie: za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0



Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 20/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 6 proti: 0 zdržal sa: 1

12. Dodatok č. 8 k VZN č. 2/2012 o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 
dochádzky v základnej škole, o výške príspevku zákonného zástupcu dieťaťa a žiaka na 
čiastočnú úhradu nákladov na dieťa a žiaka v školách a školských zariadeniach v 
zriaďovateľskej pôsobnosti mesta a o výške príspevku na nákup potravín v školských 
jedálňach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta

Ing. Gabriela Plačková, vedúca OSŠKaP, vysvetlila, že navrhovaným dodatkom dôjde k 
zosúladeniu VZN s platnou legislatívou, v praxi sa zmeny už uplatňujú od 1.9.2021. Upozornila, že 
treba upraviť v pôvodnom návrhu dodatku v časti IV. písm. h) text takto:
Neúčasť na stravovaní je možné nahlásiť v materskej škole vedúcej jedálne deň vopred 
a v základnej škole najneskôr do 7.30 hod. príslušného dňa. Neúčasť na stravovaní sa zohľadní 
v nasledujúcom mesiaci.
(Pôvodný text: Neúčasť na stravovaní je možné nahlásiť vedúcej jedálne najneskôr do 7.30 hod. 
príslušného dňa. Neúčasť na stravovaní sa zohľadní v nasledujúcom mesiaci.)

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 21/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0

13. Dodatok č. 12 k VZN č. 2/2010 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka škôl 
a školských zariadení na území mesta Brezová pod Bradlom
Účelom dodatku je určenie výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka škôl a školských zariadení 
na rok 2022 v súlade so zákonom o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy.
Poslanci návrh dodatku schválili bez pripomienok.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 22/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0

14. VZN č. 1/2022 o udržiavaní čistoty a verejného poriadku na území mesta Brezová pod 
Bradlom
Na základe zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, § 4 ods. 3 písm. g) a n) a zákona č. 
219/1996 Z. z. o ochrane pred zneužívaním alkoholických nápojov a o zriaďovaní a prevádzke 
protialkoholických záchytných izieb bol vypracovaný a poslancom predložený návrh VZN č. 
1/2022 o udržiavaní čistoty a verejného poriadku na území mesta Brezová pod Bradlom.
Účelom VZN má byť ochrana verejného poriadku, čistoty v meste, bezpečnosti obyvateľov i 
návštevníkov, ale najmä zamedziť na určených miestach požívanie alkoholu a tým eliminovať 
priestupky spáchané pod vplyvom alkoholu na verejnosti.
Predložený návrh poslanci schválili s pripomienkou doplniť v Článku 3 bod 1. miestne trhovisko a 
v Článku 2 doplniť zákaz umiestňovať plagáty, inzeráty, propagačné materiály a pod. na miesta, 
ktoré nie sú na to určené.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 23/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0

15. VZN č. 2/2022 o spôsobe náhradného zásobovania vodou, náhradného odvádzania 
odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp na území mesta Brezová pod Bradlom
Dôvodom predloženia tohto VZN je povinnosť podľa § 36 ods. 7 písm. d) a e) zákona č. 442/2002 
o verejných vodovodoch a verejných kanalizáciách a o zmene a doplnení zákona č. 276/2001 Z .z. 
o regulácii v sieťových odvetviach v znení neskorších predpisov upraviť spôsob náhradného

 
 
 
 

 

 

 



zásobovania vodou, náhradného odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp na 
území mesta Brezová pod Bradlom.
K návrhu VZN nemali poslanci pripomienky a jednomyseľne ho schválili.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 24/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0

16. VZN č. 3/2022, ktorým sa schvaľuje Prevádzkový a návštevný poriadok NKP Mohyly 
generála Milana Rastislava Štefánika na Bradle
Návrh VZN č. 3/2022 poslanci jednomyseľne schválili s pripomienkou doplniť a upraviť tak, aby 
bolo zrejmé, že sa týka len objektu NKP Mohyly M. R. Štefánika na Bradle, a aby bolo jeho znenie 
zjednotené s nasledujúcimi bodmi 13) a 14).

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 25/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0

17. Investičné akcie v roku 2022
Predložený návrh plánu investičných akcií na rok 2022 je len orientačný. Pri schvaľovaní 
záverečného účtu mesta sa schváli použitie rezervného fondu na konkrétne investičné akcie, pričom 
budú zohľadnené priority stanovené v pláne investičných akcií.
Plán investičných akcií bol prerokovaný v odborných komisiách a boli do neho zapracované 
pripomienky.
Primátor mesta informoval, že už druhý rok po sebe vykazuje mesto vynikajúci výsledok 
hospodárenia (cca 678 tis. €), čo sa premietne aj do navrhovaných investičných akcií. Podrobne sa 
venoval jednotlivým navrhovaným akciám s konštatovaním, že po odpočítaní výdavkov očakáva 
zostatok finančných prostriedkov na investičné akcie vo výške 308 tis. €.
Ing. Eva Zekucia pripomenula, aby sa zaoberali investičnými akciami aj z dlhodobého hľadiska. 
Primátor mesta navrhol, aby sa poslanci zišli na pracovnom stretnutí a dohodli sa, ktoré akcie sa 
budú realizovať v tomto roku a ktoré postupne v dlhšom časovom horizonte.
Predložený návrh investičných akcií zobrali poslanci na vedomie.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 26/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0

18. Rôzne
V tomto bode rokovania MsZ poslanci schválili tromi uzneseniami zverenie majetku - technické 
zhodnotenie (rekonštrukcia kanalizácie) budovy ZŠ do správy rozpočtovej organizácie Základná 
škola Brezová pod Bradlom, odňatie majetku -  smetiarske vozidlo Mercedes Atego zo správy 
príspevkovej organizácie Technické služby a odňatie majetku -  univerzálny nakladač UN035 
taktiež zo správy príspevkovej organizácie Technické služby.

Boli prečítané návrhy a prijaté uznesenia č. 27/2022,28/2022, 29/2022 - príloha zápisnice. 
Hlasovanie: za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0

Dôležitým bodom rokovania MsZ bolo aj prijatie uznesenia, ktorým poslanci schválili investičný 
zámer Mesta Brezová pod Bradlom realizovať výstavbu 35 nájomných bytov bežného štandardu a 
technickej vybavenosti v stavbe „Prestavba objektu bývalej školy na bytový dom v meste Brezová 
pod Bradlom“, predloženie žiadostí o úver a dotáciu, spôsob financovania výstavby a technickej 
vybavenosti pre nájomné byty v stavbe, predloženie žiadosti o poskytnutie úveru z prostriedkov 
ŠFRB a dotácie MDV SR, vyčlenenie vlastných finančných prostriedkov z rozpočtu mesta, záväzok 
mesta zachovať nájomný charakter bytov, zriadiť záložné právo.

 



Na rokovanie MsZ bol pozvaný Ing. Roman Múčka, ktorý bude vykonávať kompletný inžiniering -  
podanie žiadosti o finančné prostriedky na ŠFRB a MDV SR, poradenskú činnosť. Prítomných 
podrobne informoval o ďalšom postupe mesta pri realizácii investičného zámeru a odpovedal na 
otázky poslancov.

Boli prečítané návrhy a prijaté uznesenia č. 30/2022,28/2022, 29/2022 - príloha zápisnice. 
Hlasovanie: za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0

Primátor mesta informoval o:
- usporiadanom fašiangovom karnevale,
- príprave májovej spomienky - 3. mája zapálenie vatier na regionálnej úrovni, 7. mája 

celonárodná spomienka,
- prijatom zákone o zásluhách M. R. Štefánika,
- príprave akcie ku Dňu Zeme - v spolupráci s DHZ a s Košariskami upraviť cyklochodník (2.4.),
- rokovaní s krajskou organizáciou CR ohľadom príležitostných vlakov (už od júna) a jeden 
špeciálny parný vlak,

- rokovaní s rodinou Dodrvovcov ohľadom ceny za pozemky - plánované stretnutie, prípadne aj 
za účasti poslancov,

- doručenej žiadosti PZ Klenová o predĺženie zmluvy - pôvodná je platná do r. 2027, nie je dôvod 
sa ňou momentálne zaoberať,

- žiadosti BVS o odkúpenie pozemkov vo vlastníctve mesta v areáli Čierneho blata (oplotený 
vodný zdroj)

- stretnutí s pánom Ladislavom Gavorom ohľadom kúpy a predaja pozemkov

19. Interpelácie poslancov

Ing. Silvia Čuvalová
- informovala sa o pripravovanom zriadení TIK na námestí,
- požiadala o viditeľnejšie informovanie o otváracích hodinách Múzea DSJ,
- požiadavka od obyvateľov Baranca - pridať kontajner na obaly z tetrapaku

Jozef Ďuriš
- pripomenul problém pri ZS s odtokom vody na kontajnerovom stojisku,
- v zlom stave zábradlie pri ceste do bývalej PaS - upozorniť VÚC,
- požiadal vyzvať obyvateľov v Baranci, ktorí nie sú napojení na kanalizáciu, aby tak urobili pre 

plánovanou rekonštrukciou MK,
- požiadal Ing. Jančiu, aby pripomenula, koľko stála realizácia projektu Múzeum DSJ (požiadavka 
od občianky)

Ing.Ivan Bzdúšek
- pripomenul, aby mesto pokračovalo v príprave stavebných pozemkov

Mgr. Simona Nemcová
- informovala sa, ako sa bude riešiť priechod pre chodcov pri MŠ na D. Jurkoviča - neosvetlený,
- či sa bude realizovať náhradná výsadba za súčasný výrub drevín,
- tlačiť na TTSK, aby včas informovali mesto o cyklobusoch,
- pripomenula, aby sa nezabudlo na kontrolu detských ihrísk po zime

Ing. Eva Zekucia
- nadviazala na interpeláciu Ing. Čuvalovej - prečo neprevádzkuje TIK mesto napr. v rámci múzea,
- vyjadrila pochvalu za vydanie novej brožúry Vitajte v Brezovej, požiadala aktualizovať 
webstránku



(nielen šport a kultúru, ale aj podnikateľský sektor, služby),
- pripomenula interpeláciu z mája 2021 - hľadať spôsob ako motivovať ľudí, aby sa v meste 
prihlasovali na trvalý pobyt,

- informovala sa o drobnú architektúru na Bradle

Ing. Tomáš Malek
- informoval sa o možnosti úpravy trasy smerom do Minárčiných pre cyklistov,
- podporil realizáciu elektronickej evidencie odpadu - QR kódy,
- opakovane požiadal o predĺženie prevádzkových hodín v zberovom dvore

Na záver zasadnutia MsZ primátor mesta poďakoval poslancom za celoročnú prácu, poprial 
prítomným všetko dobré, hlavne pevné zdravie a o 18.20 hod. rokovanie ukončil.

20. Záver
Po vyčerpaní všetkých bodov rokovania MsZ primátor mesta poďakoval za aktívnu účasť a 
zasadnutie o 17.45 hod. ukončil.

Zapisovateľka:

Ing. Alžbeta Karlíková

Overovatelia zápisnice: 

Ing. Eva Zekucia

Mgr. Simona Nemcová

Mgr. Jaroslav C i r a n 
primátor mesta

Ing. Ján M i c h á 1 e k 
prednosta MsÚ


